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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas ZHMP   

ZÁPIS ze 7. jednání 
Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 30. 11. 2023 ve 14:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: Ing. Mariana Čapková, MBA, Mgr. David Bodeček, MBA, David Dušek, Mgr. Pavel Mareš, Stanislav 

Nekolný, MBA, David Skála, PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D.  
Omluveni: Ing. Zdeněk Kovářík, Jan Hušbauer, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Jan Stárek  
Nepřítomni:   
Hosté: Bc. Zdeněk Hübner, tajemník Výboru pro sport a volný čas ZHMP, Mgr. Lenka Němcová, ředitelka SML 

MHMP, Mgr. Michaela Knappová, Ivo Jebousek, předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro sport, zástupci 
Českého svazu ledního hokeje z.s.   

Jednání řídil: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP      
 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

 Úvod 

1. Schválení programu jednání, schválení zápisu z předcházejícího jednání a volba ověřovatele zápisu 

2. Podpora konání Mistrovství světa IIHF v ledním hokeji v hl. m. Praze v roce 2024 

3. Právní aspekty poskytnutí podpory ze strany hl. m. Prahy 

 Různé 

 Závěr 

 
K jednotlivým bodům programu: 

Úvod 

Jednání zahájila předsedkyně výboru ve 14:00 h a přivítala přítomné členy výboru a hosty. Informovala členy, že čtyři 
členové výboru se z jednání řádně omluvili a konstatovala, že výbor je usnášeníschopný. 

1. Schválení programu jednání, schválení zápisu z předcházejícího jednání a volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně přednesla navrhovaný program jednání. Jako ověřovatele zápisu navrhla Stanislava Nekolného. Následně 
předsedkyně vyzvala členy k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu. 

Usnesení č. U-VSV-0024 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1.  navržený program jednání 
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2.  zápis ze 6. jednání Výboru pro sport a volný čas ZHMP ze dne 9. 11. 2023, 

2. Podpora konání Mistrovství světa v ledním hokeji v hl. m. Praze v roce 2024 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a předala slovo Ing. Markétě Kabourkové a Vladimírovi Šafaříkovi, 
zastupujícím Český svaz ledního hokeje (dále jen "ČSLH"), aby vystoupili s přeloženou prezentací k pořádanému 
Mistrovství světa v ledním hokeji 2024 (dále jen "MSLH 2024") a seznámili s touto prezentací členy výboru.  Jelikož 
neměli členové výboru možnost se s předloženou prezentací seznámit předem, dala  již v průběhu této prezentace 
předsedkyně výboru prostor členům výboru k položení dotazů na zástupce ČSLH a následné diskuzi.  
 
Témata následné diskuze a položené dotazy na zástupce ČSLH byly následující: 

• Jaký je rozklad příjmů ze vstupenek? O kolik se jedná vstupenek a v jakých hodnotách? Jak zástupci ČSLH došli 
v návrhu rozpočtu příjmů ze vstupného v předložené výši? 

• Z jakých položek se skládá položka rozpočtu s názvem „VIP catering“ v celkové výši 110 mil. Kč? 
• Během MS v lední hokeji v roce 2015, konaném v hl. m. Praze, se dle dostupných informací prodalo 750 tis. 

vstupenek, ČSLH při tomto objemu prodaných vstupenek prostřednictvím tiskové zprávy prezentoval celkový 
zisk z akce ve výši 450 mil, při současné výši celkových nákladů na realizaci 600 mil. Kč. 

• Pokud ČSLH předpokládal, že při realizaci MSLH 2024 opět vytvoří zisk, měla by být ze strany HMP akce 
podpořena pouze v režimu návratné finanční výpomoci na pokrytí nákladů v období přípravné fáze realizace 
akce. ČSLH by tuto formu podpory zvážil. 

• Markéta Kabourková za ČSLH potvrdila výboru, že v položce příjmů jsou v uvedené prezentaci uvedeny 
veškeré předpokládané příjmy, včetně poskytnutých dotací z veřejného rozpočtu od HMP, 
Moravskoslezského kraje, Národní sportovní agentury, předložený rozpočet je vyrovnaný a není v něm 
zohledněna případná další dotace, požadovaná po HMP. Předsedkyně výboru poznamenala, že další 
poskytnutá dotace od HMP by tedy přispěla v plné výši k vytvoření kladné bilance rozpočtu. 

• Ředitelka odboru školství a sportu informovala, že ČSLH  byla v roce 2022 poskytnuta dotace ve výši 15 mil. 
Kč,  termínem vypořádání do 30. 11. 2023. Následně proběhla diskuze, zda je již poskytnutá podpora akce ze 
strany hl. m. Prahy dostačují či nikoli. 

• Stanislav Nekolný deklaroval, že by souhlasil s tím, aby ČSLH  získal další podporu nad rámec dotace, kterou 
již obdržel, na rozdíl od názoru ostatních členů výboru. 

• Předsedkyně výboru se dotázala zástupců ČSLH, jakou další podporu finančního charakteru budou po HMP 
požadovat. Zástupci členům výboru sdělili, že by rádi HMP požádali o dalších 30 až 40 mil. Kč  formou dotace. 

 
Předsedkyně po této diskuzi poděkovala zástupcům ČSLH za účast na jednání, za jejich prezentaci a odpovědi na 
položené dotazy a navrhla členům výboru následující usnesení. 

Usnesení č. U-VSV-0025 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci podanou ke konání Mistrovství světa IIHF v ledním hokeji v roce 2024 v Praze a v Ostravě ze strany 
zástupců ČSLH dle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

I I .   d o p o r u č u j e  
poskytnutí součinnosti hl. m. Prahy ČSLH při věcně organizačních činnostech, zejména dopravní obslužnosti, 
zdravotnického zabezpečení, činnosti hasičského záchranného sboru a městské policie, jedná-li se o samostatnou 
působnost hl. m. Prahy 

přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Právní aspekty poskytnutí podpory ze strany hl. m. Prahy 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a předala slovo Vladimíru Folberovi, vedoucímu oddělení právní 
podpory, zastupujícímu odbor LEG MHMP, aby seznámil členy výboru s právními aspekty podpory hl. m. Prahy ČSLH 
při realizaci MSLH 2024. Dále členům výboru představil právní stanovisko ke smlouvě předložené ČSLH odboru 
Kancelář primátora hl. m. Prahy a možnostem podpory a diskutováno bylo, zda v situaci, kdy má organizátor prodány 
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vstupenky na MS, má smysl další návratná finanční výpomoc a také konstatoval, že zatím zástupce ČSLH žádnou žádost 
o dotaci nepředložili.  
 
V 15:30 h z jednání odešel David Bodeček. 
 
Následně předsedkyně výboru navrhla k problematice MSLH 2024 a podpoře MHMP následující návrh usnesení: 

Usnesení č. U-VSV-0026 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  
ČSLH byla v roce 2022 na základě Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace poskytnuta dotace ve výši 15 mil. 
Kč na krytí nákladů spojených s přípravou a organizací MSLH 2024 a tuto dotaci považuje za absolutně dostačující 
i s ohledem na individuální i programové dotace poskytované ze strany hl. Prahy třetím stranám, jak v oblasti 
sportu, tak i v jiných v oblastech 

I I .   n a v r h u j e  
v budoucnu využívat k peněžní podpoře komerčních akcí tohoto typu institut návratné finanční výpomoci, tj. 
pomoci pokrýt počáteční fázi organizace takové akce, když organizátorovi akce zatím chybí příjmy s následnou 
povinností vrátit hl. m. Praze poskytnuté peněžní prostředky. 
 

Po následné diskuzi nebylo členy výboru o tomto návrhu usnesení hlasováno. 

V 15:55 h z jednání odešel David Dušek. 

Různé 

V závěru bodu jednání předsedkyně výboru informovala, že termíny jednání výboru v roce 2024 jsou již navrženy a 
budou členům výboru rozeslány. 

Závěr 

Předsedkyně poděkovala členům komise za účast na jednání a v 16:00 h ukončila jednání. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 
 
Ověřil: Stanislav Nekolný, MBA, člen Výboru pro sport a volný čas ZHMP    
Zapsal: Bc. Zdeněk Hübner, tajemník Výboru pro sport a volný čas ZHMP  

Ing. Mariana Čapková, MBA 
předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

  
 


